

NBCH
Nicole Bron Chappuis



Nicole Bron Chappuis: De Feuilles à Dentelle #3 / Acrylique et sable sur toile, technique mixte, 100 x 100 cm, 2019

Nicole Bron Chappuis (NBCH) lives and works in Switzerland. For more than 20 years, NBCH has been exploring the dialogue between sand textures from all over the world and their colours in various forms. The artist mixes them with acrylic paints and transforms them into lace, bark or leaves that take on new meaning in their new form. Her unique technique combines natural sand, slight curves and fine splashes in a constant graphic and abstract search.

In her series as diverse as Mille-Feuilles, Jynokaï, Kokines or Calligraphy, she always seeks a balance between the precision of the gesture and the madness of the colours. Both combine to create a unique interpretation of the world, where clarity and lightness go hand in hand.

Always in search of new forms of expression, NBCH also designs and makes unique pieces of furniture. Her work has been exhibited all over the world, from San Francisco to Beijing, as well as in many European countries.

NBCH - Nicole Bron Chappuis

Route du Centre 6 - Les Combles, 1377 Oulens-sous-Echallens, Switzerland | +41 79 464 48 19 | www.nbch.ch

ART-ZURICH.COM

NBCH

Nicole Bron Chappuis

Nicole Bron Chappuis (NBCH) lebt und arbeitet in der Schweiz. Seit mehr als 20 Jahren erforscht NBCH den Dialog zwischen Sandtexturen aus aller Welt und deren Farben in verschiedenen Formen. Die Künstlerin mischt sie mit Acrylfarben und verwandelt sie in Spitzen, Rinden oder Blätter, die in ihrer neuen Form eine neue Bedeutung erhalten. Ihre einzigartige Technik kombiniert natürlichen Sand, leichte Kurven und feine Spritzer in einer konstanten grafischen und abstrakten Suche.

In ihren so unterschiedlichen Serien wie Mille-Feuilles, Jynokaï, Kokines oder Kalligraphie sucht sie stets das Gleichgewicht zwischen der Präzision der Geste und der Verrücktheit der Farben. Beides verbindet sich zu einer einzigartigen Interpretation der Welt, in der Klarheit und Leichtigkeit Hand in Hand gehen.

Immer auf der Suche nach neuen Ausdrucksformen entwirft und fertigt NBCH auch einzigartige Möbelstücke. Ihre Werke wurden weltweit ausgestellt, in San Francisco und Peking, aber auch in vielen europäischen Ländern.



Nicole Bron Chappuis: Table basse / technique mixte

NBCH - Nicole Bron Chappuis

Route du Centre 6 - Les Combles, 1377 Oulens-sous-Echallens, Switzerland | +41 79 464 48 19 | www.nbch.ch

ART-ZURICH.COM

NBCH
Nicole Bron Chappuis



Nicole Bron Chappuis: Brume #2 / technique mixte